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Voorzitter: Mevr. 
Poepjes 

Secretaris: 

Voorgestelde agenda: 

Agenda Bestuurlijke Klankbordgroep 
WEN 23-4-2020. 

1. 
Stand 

van 
Zaken. 

Bijlage 
1 
Update Bestuurlijke Klankbordgroep april 

2020. 

Ter 
bespreking. 

2. 
Proeftuin/Aanvraag 

Programma 
Aardgasvrije Wijken. 

Bijlage 
2 

Kernpunten 
PAW 

. 

Vragen 
aan 

de 

stuurgroep. 

* 

Is WEN 
hiermee onderscheidend 

genoeg? 

* 

Wat 
kan beter? 

* 

Aanvullingen 
en 

suggesties? 

3. 

Monomestvergisting 
ontwikkelingen 

en 
politiek. 

Bijlage 
3 

Voortgang mestvergisting 

Bijlage 
4 Friese 

woningen 
van het 

aardgas 
af. 

Bijlage 
5 

Kamervragen verlenging 
SDE 

groen gas. 

Vraag 
aan de 

stuurgroep 

Kunnen de leden van de 
stuurgroep 

hun 
(politieke) 

netwerken inzetten en hur 

invloed aanwenden om het 

belang 
en de 

potentie 
van 

groen gas 
uit 

rundveemest 

hoger 
op 

de 

politieke agenda 
te 

krijgen. 

A. 

Zienswijze 
zonneweide. 

Vraag 
aan de 

stuurgroep: 

Heeft de 
stuurgroep nog 

een advies aan 
WEN, 

hoe we de 
afhandeling 

van 

bezwaar 

procedure 
kunnen versnellen en hoe we 

verdere juridische nasleep 

zoveel 

mogelijk 
kunnen voorkomen. 

5. 

Ontwikkeling 
grote 

daken 

loopt 
vast. 

Ook in 

Wijnjewoude loopt 
de verdere 

ontwikkeling 
van duurzameelektriciteit 

opwek 
vast door 

gebrek 
aan 

capaciteit 
op 

het net. 

Vraag 
aan 

de 

stuurgroep: 

Zien de leden 
van 

de 

stuurgroep nog 

kansen 
omvoor 

Wijnjewoude 
een 

versnelling 
in de 

noodzakelijke verzwaring 
van 

het 
net te 

bevorderen? 

6. 
Wat verder 

ter tafel 
komt. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



Verslag: 

Door de 
Corona-perikelen 

is dit een 

digitale vergadering. 

1. 
Stand van zaken: 

Mooi overzicht en 

goede voortgang. 
De 

mogelijke samenwerking 
en 

mogelijke bijdrage 
van de 

Rabobank aan 
WEN 

wordt verder 
verduidelijkt op 

basis van een 

vraag 
van dhr. Jonkman. 

Sponsor 
verzoek 

bij 
Rabobank dat 

ligt 
daar. 

2. PAW: 

Goede gefundeerde 
aanvraag 

met 

duidelijke verbinding 

met 
de 

Mienskip. 

Verzoek aan mevr. 
Poepjes 

om 
in 

een korte alinea haar steun te 

betuigen 
voor de 

aanvraag. 

| 
heeft 

een voorstel 
gedaan 

in 
het weekend en 

daarop 
is positief gereageerd 

door mevr. 

Poepjes. 

3. 
Monomestvergisting: 

e 

Het ministerie heeft uitstel verleent voor 

SDE-beschikkingen 
die 

in 
2020 

gerealiseerd 

moeten worden ivm 
Corona. Dat 

biedt kansen voor 

WEN, mogelijke 
wordt er voor een 

mix 
van decentrale en centrale 

monomestvergisting gekozen. 
FC zal zelf uitstel moeten 

aanvragen. 

e 

reeet 

voor een 
prominentere plaats 

voor 

groengas op 
de 

RES-agenda. 
Mevr. 

Poepjes 
zal het meenemen in de 

volgende regiogroep 
RES. 

. 

ON 
de 

lobby 
voor 

mestvergisting 
en 

groengas productie 

in 
het 

regiobestuur 
van de drie 

noordelijke provincies bespreken. 
Daarnaast zal ze het 

inbrengen bij 
de brede LTO Noord 

organisatie. BM 
belt 

met 

en 

hem 
bij 

te 

praten. 

A. 

Zienswijze 
zonneweide: 

Het 
college 

van 

Opsterland 

heeft 
ook 

probeert 

in 

gesprek 

te 
komen 

met 

actiegroep, 
maar ook 

daarop 
hebben ze 

afwijzend gereageerd. 
Dhr. Jonkman 

vraagt 
WEN of ze 

opnieuw 
een 

presentatie 
aan de Raad willen 

geven 
voorafgaand aan de 

behandeling 
van de 

zienswijze. 

stemt daarmee 
in. 

Mevr. 
Poepjes geeft aan wel 

te 
willen bemiddelen (mediation) als dat 

op 
prijs 

wordt 
gesteld op 

het 
gebied 

van de 
(centrale) mestvergisting. Mogelijk 

wordt dat 
lastig 

omdat de Provincie naar 

alle 
waarschijnlijkheid bevoegd gezag 

is 
voor de 

vergunning 
in verband met de 

grootte 
van de 

installaie. 

5. 
Ontwikkeling grote 

daken: 

De 
gedeputeerden Poepjes 

en de Rouwe hebben 
regelmatig gesprek 

met 

(Al)Liander, mevr. 

Poepjes 
zal de situatie rond 

Wijnjewoude 
naar voren 

brengen. 

Mevr. 
Poepjes 

heeft 
binnenkort ook 

gesprek 

met 

TenneT, 
daar zal 

zij Wijnjewoude 
ook naar 

voren 

brengen. 

6. Wat 
verder ter tafel. 

e 

Deeerdere 
toezegging 

van de 
“dongtafel”, is 

op 
dit moment minder relevant omdat er 

samen 
met 

de buurt wordt 
gewerkt 

aan een 
leefbaarheidsstudie 

ondersteund door 

deskundige ingezet. 

e 
In 

mei komt de subsidie 
aanvraag 

van 
WEN 

op 
de 

agenda 
van PS. Gasunie is 

toegezegd. 

e 

Afrondende 
rapportage goed 

overzicht. 
Compliment. Bijdrage positief. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Volgende vergadering: 
mevrouw 

Poepjes 
stelt voor om voor de zomervakantie de 

volgende 

vergadering 

te 

plannen. 


